
 
 

Referat fra MED-møde den 21. august 2023 

Thors Bakke 

 

 

 

Mødedeltagere: Lars Høvenhoff  Rikke Kaas Schmidt  

 Dorthe Rasmussen  Christina Greffel  

    Hanne Blaabjerg  

    Rikke S. Styhm  

    Line Jæger  

    Carina Juel Holmhus  

    Birthe Bay Sørensen, ref.  

 

 

1. Endelig fastlæggelse af dagsorden og tidsplan for mødets afvikling. 

Mødet slutter senest kl 15.15 hvor der skal vælges TPL ud til samtale 

 

2. Forberedelse til møde med direktør Thomas Krarup og sundhedschef Christina Breddam 

vedr. ansættelse af ny OT. 

Milo deltager. LH deltager ikke 

 

3. Møde med direktør og sundhedschef omkring ansættelsesudvalg og proces. 

Milo deltager. LH deltager ikke 

Der nedsættes et ansættelsesudvalg bestående af:  

Tandplejens 3 TR, faglig leder Milo Kirk, faglig leder Katja Kirk, lederkollega fra 

ledergruppen i Sundhed (navn ikke kendt endnu), Thomas Krarup og Christina Breddam. 

HR konsulent Jesper Rydal: Stillingsprofil, test, tilbagemelding. 

 

Tidsplan for ansættelsesprocessen er vedhæftet. 

 

TK spørger ind til organisationssammensætning i forhold til ny OT. 

Tandplejen har selv fremvist model til TK, som viser hvordan tandplejen arbejder i dag, 

men som ikke er officiel. 

Der besluttes at TK henvender sig til HR omkring dette. Vender tilbage til MED. 

Vigtigt at MED er inddraget og, at det er forslag, som skal ses og drøftes i MED. 



 
 

 

 

4. Opfølgning af referat fra 19. juni 2023 

Referatet godkendt 

ift. ansøgning om tillægsbevilling til de penge tandplejen selv skal ligge i projektet ved den 

nye struktur er det italesat overfor Thomas Krarup. Vi skal huske at beskrive det ved 

budgetforhandlingerne 

 

5. Økonomi 

Forbruget ligger højt. 

Udgifterne for ukrainerne i 2022 bliver alle tilbageført. Det forsætter fremadrettet med 

tilbageførsel af udgifter vedr. ukrainere. 

Der er også stadig få coronamidler der ikke er overført endnu  

Refusioner kommer løbende på de langtidssygemeldte kolleger. 

Et fokuspunkt fremover er 6. ferieuge, hvor der er kommet nye regler om udbetaling. Der 

kommer en orientering på næste P-møde. 

 

Indkøbsaftale er endnu ikke på plads, og det vides ikke hvornår den er færdig. 

Obs på ikke at købe for stort lager ind. 

 

Udgifter Tandregulering udsættes til næste møde. 

 

6. AM 

Status APV og handleplaner. 

Det er forskelligt hvordan de enkelte AM’er har grebet sagen an i de enkelte teams. 

Det er meget de samme problematikker som er i alle teams. Der arbejdes med 

handleplanerne løbende, nogen er afsluttet. 

På næste MED møde hvor AM deltager, vil der være en status fra hvert team. 

 

AM deltager i TR/AM dag i HK torsdag den 24. august 

 

AM arbejder stadig med at finde en tandtråd der kan bruges uden PFAS. 

 

 

 

 

7. Struktur. 

Organisationsproces er i gang – se under punkt. 3 



 
 

 

Personale er trygge og det fungerer godt med modellen med cirklerne med x og y som vist 

ved P-møde, men også vigtigt at ny OT evt. kan være med til at sætte strukturen 

 

8. Sygefravær 

Sygefraværet er stadig højt.  

De deltidssygemeldte er i sommerferien registreret som heltidssygemeldte, og er nu igen 

deltidssygemeldte, men det kan ses på statistikken. 

Der er dialog med de langtidssygemeldte. 

 

9. Meddelelser 

Nye datoer for P-møde og fagmøde er meldt ud på P-mødet den 15. august. 

Licitation på Bjerregrav er afholdt, og der har været det første byggemøde. 

Der er flere interne ansøgere til KA KIR. 

 

10. Evt.  

 P-mødet i Romalt den 9. oktober planlægger TR/LH. Emnet er værdier, kom gerne med 

input. 

 

Næste møde tirsdag den 10. oktober hvor AM og MK deltager. 

 

 

 

 

 

 

   

   


